
 

 

 
(Concept) BESLUITENLIJST 

Besluitvormende raadsvergadering 12 december 2024 
 

De vergadering kunt u hier terugkijken 
 
Als bovenstaande link niet werkt kunt u de volgende URL kopiëren en lakken in een browser: 
www.raadnieuwkoop.nl en kies dan voor (live) uitzendingen gemeenteraad. 
 
 

Nr Onderwerp Actie 
 

1 Opening 20.00 uur.  
Aanwezig:  
Voorzitter: Robbert-Jan van Duijn  
Griffier: Edzard van Holthe 
 
Samen Beter Nieuwkoop: Guus Elkhuizen, 
Wilfred Geerlof, Remco Hendriks, Lizet Keijzers 
 
VVD: Paul Platen, Marijke van Dam-Oudshoorn, 
Glenn Fransen en Aat van Putten  
 
CDA: Romy van Dijk, Rowan van Leeuwen en 
Leon Zoet 
 
Natuurlijk Nieuwkoop: 
Pien Schrama-van Kessel, René Carlier en 
Bas Oostwouder 
 
D66: Jop van der Pijl en Marcel Touw 
 
SGP-ChristenUnie: Gerrit Splinter 
 
Wethouders: Ines de Ridder, Tom de Kleer en 
Antoinette Ingwersen 
 
Afwezig: Mariëlle de Romijn en Leo Visser 
(SBN) en Saskia van der Drift (VVD) 
 
Inspreker: - 
 

2.  Vaststellen agenda (2024-103) Ongewijzigd vastgesteld. 
 

3.  Spreekrecht inwoners en 
belanghebbenden 
 

Geen gebruik van gemaakt. 
 

4.  Vaststellen besluitenlijst (2024-104) 
De besluitenlijst van de besluitvormende 
raadsvergadering van 7 november 2024 
 

Ongewijzigd vastgesteld. 
 
 

5. Ingekomen stukken (2024-105) 
 

Ongewijzigd vastgesteld. 
 

      6. Raadsvoorstel Vaststellen aanvullend 
krediet IKC de Sluis (2024-106)  
B&W stelt de raad voor: 
 
1. Het investeringskrediet van IKC de Poel 
in Langeraar te verlagen met € 600.000. 
 

Stemverklaring NN: We nemen nu een belangrijk 
besluit voor de ontwikkeling van het IKC in de 
Woerdense Verlaat. Door de financiële meevaller 
in het budget van het IKC in Langeraar kunnen 
we de tegenvaller van IKC Woerdense Verlaat 
nu opvangen. Fijn! Maar ook zonder deze 
financiële meevaller had Natuurlijk Nieuwkoop 
zich hard gemaakt voor extra budget in het 
belang van de Woerdense Verlaat. 

https://nieuwkoop.raadsinformatie.nl/vergadering/1256282
https://nieuwkoop.raadsinformatie.nl/vergadering/1256282
http://www.raadnieuwkoop.nl/
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2. Voor de bouw van IKC de Sluis in 
Woerdense Verlaat het investeringskrediet 
op te hogen met € 900.000. 
 
3. Bij de kadernota 2026 in het 
meerjarenperspectief 
 
- de kapitaallasten voor De Poel met 
ingang van 2026 te verlagen met € 33.000. 
 
- de kapitaallasten voor De Sluis met 
ingang van 2027 te verhogen met € 
49.500. 
 
- het saldo te dekken binnen de lasten van 
programma Sociaal Domein. 
 

 
Ongewijzigd vastgesteld. 

7. Raadsvoorstel Vaststellen Verordening 
Woonfonds Nieuwkoop 2025 (2024-107) 
B&W stelt de raad voor: 
 
De Verordening Woonfonds Nieuwkoop 
2025 vast te stellen (bijlage 2 bij het 
raadsvoorstel) met als meest relevante 
wijzigingen ten opzichte van de 
Verordening Woonfonds Nieuwkoop 2022: 
 
a. Het percentage sociale woningbouw in 
de verordening verhogen van 35% sociale 
woningbouw naar 50% betaalbare 
woningbouw; 
 
b. De categorie middenhuur toe te voegen 
binnen het percentage betaalbare 
woningbouw; 
 
c. De formule voor berekeningen van 
stortingen en bijdragen aan te passen; 
 
d. Algemene wijzigingen m.b.t. 
verwijzingen en definities door het ingaan 
van de Omgevingswet; 
 
e. Regelingen die niet meer bestaan of 
gebruikt worden uit de verordening te 
halen 

Ongewijzigd vastgesteld. 

8. Raadsvoorstel Decemberwijziging 2024 
(2024-108) 
B&W stelt de raad voor: 
 
1. De begrotingswijziging 2024-10 vast te 
stellen en meerjarig begrotingswijziging 
2025-3 en daarbij: 
 
a. De financiële gevolgen voor de 
begroting 2024 zoals opgenomen in de 
begrotingswijzigingen; 
 
b. De budgetoverhevelingen van 2024 
naar 2025/2026. 
 
c. Actualisatie kredieten 
 

Ongewijzigd vastgesteld. 
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d. In 2024 een bedrag van € 1.000.000 
vanuit het positieve begrotingssaldo te 
storten in de reserve Zwembad. 
 
 
2. Voor de begrotingsrechtmatigheid wordt 
niet als onrechtmatig beschouwd: 
 
a. Onderschrijdingen van de lasten of 
investeringsbudgetten; 
 
b. Lagere of hogere baten dan begroot, als 
deze afwijkingen door het college bij de 
jaarstukken worden gemeld en toegelicht 
aan de gemeenteraad. Afwijkingen van 
minder dan € 100.000 hoeven niet door 
het college bij de jaarstukken te worden 
gemeld en toegelicht aan de 
gemeenteraad. 
 
Dit geldt voor het jaar 2024 en verder 
totdat dit aangepast is in de financiële 
verordening. 
 

      9. Raadsvoorstel Vaststellen 
belastingverordeningen en -tarieven 
2025`(2024-109) 
 
B&W stelt de raad voor de hieronder 
vermelde en bijgesloten 
belastingverordeningen vast te stellen: 
 
a) Verordening op de heffing en 
invordering van onroerende zaak 
belastingen 2025; 
 
b) Verordening op de heffing en 
invordering van rioolheffing 2025; 
 
c) Verordening op de heffing en 
invordering van afvalstoffenheffing 2025; 
 
d) Verordening op de heffing en de 
invordering van belastingen op roerende 
woon- en bedrijfsruimten 2025; 
 
e) Verordening op de heffing en 
invordering van begraafplaatsrechten 2025 
en de tarieventabel begraafplaatsrechten 
2025; 
 
f) Verordening op de heffing en invordering 
van leges 2025 en de tarieventabel leges 
2025; 
 
g) Verordening op de heffing en 
invordering van forensenbelasting 2025; 
 
h) Verordening op de heffing en 
invordering van marktgelden 2025; 
 
i) Verordening op de heffing en invordering 
van standplaatsrechten 2025; 

Ongewijzigd vastgesteld. 
 
 



gemeente nieuwkoop griffie – CONCEPT BESLUITENLIJST 
 

 4  

 
j) Verordening kwijtschelding 
gemeentelijke belastingen en heffingen 
2025. 
 

10. Raadsvoorstel Vaststelling 
Afwegingskader particuliere 
woningbouwinitiatieven en ruimtelijke 
kwaliteitsverbetering (2024-110) 
 
B&W stelt de raad voor het Afwegingskader 
particuliere woningbouwinitiatieven en 
ruimtelijke kwaliteitsverbetering (d.d. 28 
oktober 2024) vast te stellen. 
 

VVD dient mede namens SBN, CDA, NN en 
SGP-CU een amendement in om dit 
afwegingskader te evalueren met een aantal 
aandachtspunten. 
 
NN dient mede namens CDA een motie in om 
voor 15 mei 2025 van B&W een raadsvoorstel te 
krijgen met verruiming van de Ruimte voor 
Ruimte regeling, onder bepaalde opgesomde 
voorwaarden. 
 
NN dient een motie in om de rekenkamer te 
verzoeken een extra onderzoek te laten 
uitvoeren naar de Ruimte voor Ruimte regeling. 
 
In een schorsing zijn zowel het amendement als 
de twee moties in gewijzigde vorm opnieuw 
ingediend. 
 
Aangepast amendement aangenomen met 
unanieme stem voor. 
 
Voorstel gewijzigd door het amendement 
vastgesteld met unanieme stem voor. 
 
Aangepaste motie ‘voorstel verruiming van de 
Ruimte voor Ruimte regeling’ verworpen na 
hoofdelijke stemming met de stemmen van 
Splinter, Touw, Carlier, Oostwouder, Van der Pijl 
en Schrama voor en Zoet, Van Dam, Van Dijk, 
Egberts, Elkhuizen, Fransen, Geerlof, Hendriks, 
Keijzers, Van Leeuwen, Platen en Van Putten 
tegen. 
 
Aangepaste motie ‘verzoek aan rekenkamer’ 
aangenomen met unanieme stem voor. 
 

11. Raadsvoorstel Vaststellen Verordening 
op de heffing en invordering 
verblijfsbelasting 2025 (2024-111) 
B&W stelt de raad voor (1) Per 1 april 
2025 verblijfsbelasting in te voeren in de 
gemeente Nieuwkoop; (2) De 
“Verordening op de heffing en invordering 
van verblijfsbelasting 2025” vast te stellen. 

VVD dient mede namens NN en D66 een 
amendement in om de heffing te evalueren op 
een aantal opgesomde onderdelen. 
 
Amendement aangenomen met de stemmen van 
SGP-CU tegen. 
 
Voorstel gewijzigd door het amendement 
vastgesteld met de stemmen van SGP-CU 
tegen. 
 

12. Raadsvoorstel Benoeming 
fractieassistent (2024-113) 
De commissie controle geloofsbrieven van 
fractieassistenten van Nieuwkoop stelt, na 
controle van de geloofsbrieven, de raad 
voor Lyzenca Dongelmans (SGP-CU) toe 
te laten als fractieassistent van de raad van 
de gemeente Nieuwkoop. 
 

Bas Oostwouder verwoordt als voorzitter van de 
controlecommissie van geloofsbrieven, mede 
namens Aat van Putten en Marcel Touw dat er 
geen belemmeringen zijn om 
Lyzenca Dongelmans te benoemen. 
 
Ongewijzigd vastgesteld. 
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Woensdag 18 december om 16:30 uur wordt 
Lyzenca Dongelmans door de burgemeester 
beëdigd. 
 

13. Raadsvoorstel Benoemen lid 
Klankbordgroep Rekenkamer 
(2024-113) 
De fractie van D66 stelt de gemeenteraad 
voor om Mike Verlaan als lid van de 
Klankbordgroep Rekenkamer te 
benoemen. 

Ongewijzigd vastgesteld. 

14. Raadsvoorstel Aanwijzen 
(plaatsvervangend) AB-lid Holland 
Rijnland (2024-114) 
1. De fractie van Natuurlijk Nieuwkoop 
stelt de gemeenteraad voor om 
Bas Oostwouder als lid van het Algemeen 
Bestuur Holland Rijnland aan te wijzen. 
 
2. De fractie van D66 stelt de 
gemeenteraad voor om Jop van der Pijl als 
plaatsvervangend lid van het Algemeen 
Bestuur Holland Rijnland aan te wijzen. 

Ongewijzigd vastgesteld. 

15. Vragen half uur  
Op grond van artikel 60 van het reglement 
van orde kunnen raadsleden gebruik 
maken van het vragen-half-uur als zij dit 
24 uur van tevoren hebben aangekondigd 
 

NN stelt vragen over de gevolgen van het ‘niet 
toekennen van subsidie’ voor de ontwikkeling 
van het dorpshart Ter Aar.  
Wethouder Ingwersen geeft aan dat de afwijzing 
een bittere pil was. Maar ook in Masterplan 
waren al alternatieven genoemd. De subsidie 
heeft effect op het gebouw van Primera. Effecten 
worden in beeld gebracht, want alles heeft effect 
op elkaar. Uitgangspunt blijft om hele 
dorpscentrum te verbeteren. Zodra alles op rij is 
gezet en afgestemd met de ontwikkelaar en er 
afwegingen te maken zijn. Mogelijk al eind 
januari of verder in eerste kwartaal kan raad 
worden meegenomen. De scenario’s zijn dan 
zeker nog niet compleet uitgewerkt. 
Ook over communicatie met andere betrokkenen 
wordt nagedacht. Dat zal ook met raad worden 
gedeeld. 
 
In een schorsing neemt vice vice-voorzitter Paul 
Platen de voorzittershamer van de burgemeester 
over. 
 
SBN stelt vragen over de overlast aan de 
Achterweg in Nieuwkoop en omgeving. 
Straatraces en rondhangen door jongeren. 
SBN telt vragen over negatieve reactie op de 
motie voor uitgaansgelegenheid voor jongeren. 
De burgemeester geeft over straatraces aan dat 
dit niet door handhavers geconstateerd is. Er zijn 
wel klachten bekend. Ook is gecontroleerd. In die 
week van snelheidscontroles leek het mee te 
vallen. Politie en handhavers surveilleren wel 
vaker in de nachtelijke uren. 
Geluidsoverlast van rondhangende jeugd wordt 
door inzet jongerenwerk bestreden (preventief) 
en door handhavers die controleren (repressief). 
Er wordt door BOA’s en door politie gesproken 
met bewoners. De ideeën van bewoners zijn 
bekend en er wordt nog op gereageerd. 
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De jongeren zijn bekend, maar de samenstelling 
wisselt wel snel. 
Er is gesproken met ondernemers. Vanuit 
grillroom pizzeria daar komt na sluiting geluid dat 
als overlast wordt ervaren; hier zal de 
ondernemer actie op ondernemen. 
Omwille van het veiligheidsgevoel van ouderen 
gaat de burgemeester altijd langs alle oudere 
verenigingen o.a. Platform senioren en 
gehandicapten. Men voelt zich in eigen 
woonomgeving overwegend veilig. 
Deze groep jongeren is niet gebaad bij een 
uitgaansgelegenheid voor jongeren (ze geven 
zelf niet aan hier behoefte aan te hebben). 
 

16. Mededelingen van het college  
Op grond van artikel 10 van het reglement 
van orde kunnen portefeuillehouders 
mededelingen aan de raad doen tijdens 
deze vergadering.  
 

Wethouder De Kleer meldt dat Q-Buzz 
implementatie niet verloopt zoals het gehoopt 
was. De bus-vloot is nog niet op orde omdat het 
bestelde materieel niet allemaal geleverd is. 
Het zal zeker hinder opleveren. Q-Buzz zal o.a. 
oude diesel bussen en touringcars inzetten om 
de routes in de lucht te houden waar mogelijk. 
Dit was frustrerend maar ligt formeel buiten 
invloedssfeer van gemeente. 
 
Lijn 101, van Alphen door Nieuwkoop en 
Noorden naar Woerden, heeft gevolgen voor 
schoolkinderen die vanuit Nieuwkoop en 
Noorden naar school in Woerden willen. In het 
vervoersplan staat dat leerlingen er v.w.b. 1e 
lesuur op vooruit zou gaan. Gesprekken worden 
hierover gevoerd. Dit is ook frustrerend maar ligt 
formeel buiten invloedssfeer van gemeente. 
B&W verwacht van Q Buzz dat zij gaan leveren. 
 
Wethouder De Kleer meldt ter informatie dat 
implementatie niet soepel verloopt. De buurtbus 
Langeraar Ter Aar Nieuwveen voldoet aan de 
basiseisen. Ook hier is contact over maar ook dit 
verloopt niet soepel. 
 
Als doekje voor het bloeden geeft Q Buzz aan 
dat iedereen de eerste twee weken gratis kan 
reizen. 
 

16. Sluiting 
 

Om 22.13 uur door Paul Platen 

 
 


